欢迎来到

超哥考研英语全年班

主讲老师: 曲晨超



基础阶段: 千词百炼(十八)

后续更新去公众号[无机研] 永久联系制值 4550060

☞第35题

一、本题词汇汇总(共9词)

plan n. 计划

master n.硕士 v 掌握

arbitrary adj.任意的 独裁的 武断的

arbiter n.裁决者

arbitration n.仲裁

arbitrator n.仲裁人

abundant adj.丰富的 大量的

affluent adj .丰富的 富裕的

flourish adj.富足的繁荣的





二、题目演练

35.My brother's plans are very _____; he wants to master English, French and Spanish before he is sixteen.

A) arbitrary B) aggressive C) ambitious D) abundant



☞第35题

二、题目演练

35.My brother's plans are very _____; he wants to master English, French and Spanish before he is sixteen.

A) arbitrary B) aggressive C) ambitious D) abundant

答案: ambitious adj.有雄心的 有野心的

翻译: 我兄弟的计划是非常有野心的, 他想要在 16 岁之前掌握英语法语以及西班

牙语。





二、题目演练

35.My brother's plans are very _____; he wants to master English, French and Spanish before he is sixteen.

A) arbitrary B) aggressive C) ambitious D) abundant



☞课堂笔记



☞课堂笔记



☞第35题

总结回顾 (共9词)

plan

master

arbitrary

arbiter

arbitration

arbitrator

abundant

affluent

flourish



• • • • •

☞第35题

三、具体讲解

语法: 【My brother's plans】【 are 系动词】【very ambitious 表语】;【he 主语】【 wants to master 谓语】【English, French and Spanish 宾语】【before he is sixteen.状语】

词汇: plan n.v.计划

真题: Both the absolute cost of healthcare and the share of it borne by families have risen-and newly fashionable health-savings <u>plans</u> are spreading from legislative halls to Wal-Mart workers, with much higher deductibles and a large new dose of investment risk for families' future healthcare.

译文: 医疗的绝对支出和家庭负担的份额均已增加,而新近流行的健康储蓄计划正从立法机构向沃尔玛超市的员工普及,可扣除的部分更高了,家庭的未来医疗保险又有了一笔很大的投资风险。



• • • • •

词汇: master n.硕士 大师 v.掌握

真题: The American <u>spymaster</u> who built the Office of Strategic Services in the World War II and later laid the roots for the CIA was fascinated with information.

译文:这位美国间谍大王对情报着迷,他曾在二战期间建立了战略服务处,后来又为中央情报局打下基础。



词汇: arbitrary adj.任意的 独裁的 武断的 随意的【ar 来自 army 军队+bit 来自 beat 打=动用军队打击=独裁任意武断随意】

真题: the harm from <u>arbitrary</u> board decision

译文: 董事会的武断决策的危害



☞第36题

一、本题词汇汇总(共14词)

thorough adj.非常的 genuinely adv.真实地 nuisance n.讨厌的人或物

thoroughly adv.非常地 非常地 trouble n.麻烦

extreme adj.极端的非常的 substantially adv. 真实地 worry v.n. 担心

extremely adv.非常地 极度地 非常地 大量地 anxiety n.焦虑

supreme adj.至上的卓越的 considerably adv . 大量地 anxious adj.焦虑的

Supremely adv.极度地非常地 非常地





二、题目演练

36.A lot of ants are always invading my kitchen. They are a thorough _____.

A) nuisance B) trouble C) worry D) anxiety





二、题目演练

36.A lot of ants are always invading my kitchen. They are a thorough _____

A) nuisance B) trouble C) worry D) anxiety

答案: nuisance n.令人讨厌的人或物

翻译: 很多蚂蚁总是侵入我的厨房, 他们真是令人讨厌的东西。





二、题目演练

36.A lot of ants are always invading my kitchen. They are a thorough _____.

A) nuisance B) trouble C) worry D) anxiety



☞课堂笔记



☞课堂笔记



☞第36题

总结回顾 (共14词)

thorough	Supremely	trouble
thoroughly	genuinely	worry
extreme	substantially	anxiety
extremely	considerably	anxious
supreme	nuisance	



• • • • •

☞第36题

二、题目演练

词汇: trouble n.麻烦

真题: The trouble is that part of the recent acceleration is due to the usual rebound that occurs at this point in a business cycle, and so is not conclusive evidence of a revival in the underlying trend.

译文:问题在于,近期生产力快速增长的部分原因是经济周期出现的正常反弹,并不足以成为潜在的经济复苏的确凿证据。



词汇: supreme adj.至上的 极度的 非常的

真题: The simple fact is that we, who have always regarded ourselves as supreme in the universe, may not be so.

译文:一个简单的事实是,我们总认为自己是宇宙中最高等的生物,但也许并非如此。



• • • •

词汇: consider v.考虑认为, consideration n.考虑, considerate adj.考虑周到的 considerable adj.值得考虑的 大量的, considerably adv 相当多地 大量地

真题: It leads the discussion to extremes at the outset: it invites you to think that animals should be treated either with the <u>consideration</u> humans extend to other humans, or with no consideration at all.

译文:它从一开始就将讨论引向两个极端,它使人们认为应该这样对待动物:要么关心和体谅它们,就像对待人类自身一样;要么完全冷漠无情地对待它们。



课后作业



THANKS 下期再会

